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Op 26 oktober jl. hebben we uw brief ontvangen aangaande de BSO-bus. In uw brief geeft u aan 
meerdere vraagtekens te stellen bij de inzet van de BSO-bus en de organisatie van het vervoer. Met 
deze brief wil ik hierop reageren.

Best passende oplossing
U geeft aan de afgelopen tijd meerdere gesprekken te hebben gevoerd met de wethouder en 
gemeenteambtenaar. Het klopt inderdaad dat vanaf het voorjaar van 2020 de wethouder onderwijs 
en de directies en medezeggenschapsraden van de Zuidwend en de Mariaschool regelmatig bijeen 
zijn gekomen om met elkaar tot een gezamenlijk gedragen oplossing van het gymvervoer van de 
Clusterschool naar het Huis van Eemnes te komen. 
We hebben in deze gesprekken samen geconstateerd dat de ideale oplossing niet bestaat. De 
voorgestelde oplossing is ons inziens wel de best passende oplossing, omdat deze vorm van vervoer 
niet veel vervoerstijd kost, veilig, duurzaam en praktisch is. 

Draagvlak ouders
U geeft aan dat er onvoldoende draagvlak is bij de betrokken ouders. U zegt dit terug te zien in de 
lage respons en het overwegend negatief schriftelijk commentaar in de ouderpeiling. Wij hebben de 
uitkomst van de ouderpeiling met elkaar besproken. Een niet al te hoge respons kan ook worden 
opgevat als dat het de meeste ouders het dus niet zoveel uitmaakt hoe de kinderen in het Huis van 
Eemnes komen. Bovendien gaf 64% van de ouders die de moeite hadden genomen te reageren aan 
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het wel een goede oplossing te vinden. U gaf aan i.v.m. de negatieve reacties meer tijd nodig te 
hebben voor een definitief akkoord kon worden gegeven. Die tijd hebben wij u natuurlijk gegeven, 
maar er is geen reactie meer gekomen. 
Aangezien de Mariaschool al voor de zomervakantie akkoord was gegaan met de aangedragen 
oplossing en er o.i. voldoende draagvlak was bij de ouders van de Zuidwend, zijn wij verder gegaan 
met de uitwerking van de gekozen oplossingsrichting en hebben wij u daarvan op de hoogte gesteld.

Alternatief elektrische bus WMO
U benoemt in uw brief de optie om gebruik te maken van de al door de gemeente Eemnes voor de 
WMO ingezette elektrische minibussen. Dit is niet helemaal juist, aangezien niet de gemeente 
Eemnes, maar de regio Gooi en Vechtstreek deze elektrische bussen inzet voor het WMO-vervoer. 
Bovendien is al eerder de mogelijkheid tot aanschaf, maar ook gecombineerd gebruik van elektrische 
bussen van andere partijen (Kinderopvanginstelling/Regio Gooi en Vecht) uitvoerig onderzocht. Een 
grote belemmering bij gecombineerd gebruik voor KDV/BSO/WMO en gymvervoer is dat er veel 
overlap in gebruikstijden is, waardoor dit in de praktijk niet mogelijk is. Hiernaast moeten deze 
bussen door professionele chauffeurs worden gereden en brengt dit loonkosten met zich mee. Dat is
dan ook de reden dat deze oplossing al eerder in het onderzoek is afgevallen. 
De uitslag van het onderzoek naar alle mogelijke oplossingen is uitvoerig met beide scholen gedeeld 
en besproken.

Vrijwilligers
U benoemt een aantal onduidelijkheden rondom de benodigde vrijwilligers. 
Zoals reeds meermaals aangegeven zijn de schoolbesturen niet verantwoordelijk voor de
vrijwilligers bij onvoorziene gevallen of calamiteiten. In het geval dat een vrijwilliger een fout maakt 
is de gemeente aansprakelijk. Ook draagt de gemeente de structurele kosten (i.c. 
vrijwilligersvergoeding) rondom de vrijwilligers.
De enige bijdrage die we van de scholen vragen, is dat een deel van de uitbreiding van de uren
van de conciërge na een jaar en na een goede overdracht, wordt ingezet voor het
coördineren van de inzet van de vrijwilligers. De voor de coördinatie benodigde uitbreiding van uren 
wordt door de gemeente gefinancierd.

Verdere besluitvorming
Zoals u bekend is ziet het college van B&W vervoer per BSO-bus als de best passende oplossing. Een 
oplossing waarvoor ook het meeste draagvlak is bij ouders, MR en directies. Wij hebben u dan ook 
eerder al geïnformeerd dat het college van B&W aanschaf van de BSO-bussen zou gaan voorstellen 
aan de gemeenteraad.

Commissie BSM 15 november a.s.
Afgelopen maandag 11 oktober was het voorstel van het college van B&W aan de orde in de 
commissie BSM. Aangezien de scholen niet expliciet waren uitgenodigd om aanwezig te zijn bij de 
behandeling in de commissie heeft het presidium besloten verdere behandeling van het voorstel op 
te schuiven naar de commissie BSM van 15 november. U bent welkom om hierbij aanwezig te zijn. 
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Informatie
Wij gaan er van uit dat u met deze brief voldoende bent geïnformeerd. Als u nog vragen heeft kunt u 
contact opnemen met de heer M. van Osch van het team Maatschappelijke Ontwikkeling van de BEL 
Combinatie. Hij is maandag, dinsdag, woensdag en donderdag telefonisch bereikbaar op ons 
algemene  doorkiesnummer 14035. U kunt uw vraag ook per e-mail aan hem stellen via 
M.vanOsch@Belcombinatie.nl
 

 
Met vriendelijke groet,
Namens burgemeester en wethouders van Eemnes,

Dhr. H. Haverkamp,
Teamleider Maatschappelijke Ontwikkeling,
BEL Combinatie. 


